
PROTOKÓŁ NR 96 / 2008 
posiedzenia 

Zarządu Powiatu Wągrowieckiego 
z dnia 25 czerwca 2008 roku, 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wągrowcu. 
Posiedzenie Zarządu rozpoczęto o godz. 14.00 zakończono o godz. 15.15 

 
 
W posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1. Michał Piechocki   - Starosta 
2. Tomasz Kranc   - Wicestarosta 
3. Andrzej Bielecki   - Członek Zarządu Powiatu 
4. Wiesław Ewertowski  - Członek Zarządu Powiatu 

 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

5. Andrzej Sebastyański  -  Sekretarz Powiatu 
6. Danuta Królczyk  -  Skarbnik Powiatu 
7.Ewelina Szulc    -  referent 
8. Kinga Basiura   -  protokolantka     

           
     
Porządek obrad Zarządu Powiatu Wągrowieckiego: 
 
1. Przedstawienie projektu porządku posiedzenia, zgłaszanie uwag i przyjęcie 

porządku obrad.  
2. Przyjęcie protokołu posiedzenia Zarządu z dnia 19 czerwca 2008 roku.  
3. Informacja Starosty i Wicestarosty o działaniach między posiedzeniami Zarządu. 
4. Zaopiniowanie na sesję Rady Powiatu projektu uchwały Rady Powiatu 

Wągrowieckiego w sprawie zaciągnięcia obowiązania wekslowego na 
zabezpieczenie spłaty długoterminowych: pożyczki, kredytu udzielonego przez 
bank wyłoniony w drodze procedury przetargowej. 

5. Zapoznanie z informacją o wynikach naboru na stanowisko dyrektora 
Powiatowego Zarządu Dróg w Wągrowcu. 

6. Rozpatrzenie wniosków Komisji Stałych Rady Powiatu. 
7. Ustalenie terminu następnego posiedzenia Zarządu. 
8. Uwagi i wnioski.  
 
 
Ad 1 
Przyjęcie porządku posiedzenia bez zgłaszania uwag. 

Ad 2 
Przyjęto protokołu posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 19 czerwca 2008 r.  
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Ad 3 
Starosta uczestniczył w: 
- ogólnopolskich zawodach osób niewidomych w szachy, 
- spotkaniu w Pile z rektorem Wyższej Szkoły Zawodowej w sprawie współpracy w 
ramach programu „Innowacyjna Wielkopolska”, 
- zakończeniu roku szkolnego w ZSP nr 1 w Wągrowcu, 
- rozpoczęciu i zakończeniu imprezy „Rajd Merkury”, 
- „Dniach Skoków”, gdzie wręczył Nagrodę Herbu Powiatu p. Martinowi Rudolfowi, 
- obchodach poświęcenia i wręczenia sztandaru Ochotniczej Straży Pożarnej w 
Kłodzinie, 
- akcji honorowego oddawani krwi przed Urzędem Miejskim, 
- spotkaniu z Komendantem Powiatowym Policji mł. insp. Arturem Sobolewskim 
- podpisaniu aktów notarialnych, 
- zakończeniu kursu ratowników wodnych prowadzonych przez WOPR, 
- spotkaniu z p. Thomasem w sprawie organizacji zawodów myśliwskich, 
- posiedzeniu Komisji Edukacji, 
- zagranicznej wizycie partnerskiej w powiecie Lüneburg, 
- posiedzeniu Komisji Finansów, 
- posiedzeniu Komisji Bezpieczeństwa, 
- spotkaniu z dyr. ZSP nr w sprawie ogłoszenia przetargu na remont dachu, 
- spotkaniu z przedstawicielami „Pro Sinfonici” w sprawie organizacji wrześniowej 
imprezy. 
 
Wicestarosta uczestniczył w: 
- zakończeniu roku szkolnego w SOSW w Wągrowcu, 
- posiedzeniu Komisji Bezpieczeństwa, 
- posiedzeniu Komisji Zdrowia, 
- zawodach myśliwsko-strzeleckich w Kobylcu z okazji 85-lecia istnienia Polskiego 
Związku Łowieckiego, 
- spotkaniu, gdzie ustalono program posiedzenia Rady Społecznej oraz zapoznano się 
ze stopniem zaawansowania remontów w ZOZ w Wągrowcu, 
- spotkaniu z dyr. ZSP nr 2 w sprawach inwestycyjnych. 
 
Ad 4 
Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie zaopiniował na sesję Rady Powiatu projekt 
uchwały Rady Powiatu Wągrowieckiego w sprawie zaciągnięcia obowiązania 
wekslowego na zabezpieczenie spłaty długoterminowych: pożyczki, kredytu 
udzielonego przez bank wyłoniony w drodze procedury przetargowej. Projekt uchwały 
przedstawiła i omówiła D. Królczyk, Skarbnik Powiatu.  
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 5 
Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją o wynikach naboru na stanowisko dyrektora 
Powiatowego Zarządu Dróg w Wągrowcu, którą przedstawił ustnie Wicestarosta T. 
Kranc. Wicestarosta poinformował, że w wyniku ogłoszonego naboru do kolejnego 
etapu zakwalifikowały się trzy osoby. W wyniku przeprowadzonych rozmów i na 
podstawie punktów, komisja konkursowa zaproponowała dwie kandydatury, które 
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spełniały wymogi formalne: p. Roberta Torza i p. Zdzisławy Hajt. Ostatecznie Starosta 
zdecydował o zatrudnieniu na stanowisko dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w 
Wągrowcu pani Zdzisławy Hajt, która spełniła wszystkie wymogi formalne, posiada 
wymagane doświadczenie w zakresie drogownictwa oraz przygotowywania 
kosztorysów. 
 
Ad 6 
Zarząd Powiatu rozpatrywał wnioski Komisji Stałych Rady Powiatu, które 
przedstawiła Ewelina Szulc, referent. 
 
 
Komisja Bezpieczeństwa i Komunikacji wypracowała wnioski: 
- o zwrócenie się do Telekomunikacji z prośbą o dostosowanie funkcji centrali do systemu 
przekazywania i powiadamia (112) – (Państwowa Powiatowa Straż Pożarna) 
- o dofinansowanie samochodu terenowego dla straży. 
Zarząd proponuje rozważyć i omówić treści wniosków podczas spotkania w Państwowej 
Powiatowej Straży Pożarnej w dniu 01 lipca br.  
 
Komisja Rewizyjna wypracowała wnioski: 
- Do Zarządu Powiatu Wągrowieckiego: o rozważenie możliwości zwiększenia zatrudnienia w 
Biurze Spraw Obywatelskich i Zdrowia o 2 etaty pracownicze. 
Wniosek będzie wzięty pod uwagę przy konstruowaniu budżetu na 2009 rok. 
 
- W związku z pismem Starosty Wągrowieckiego z dnia 30 maja br., znak: OK./BR- 
0053/w/14/08 i z pismem Rewidenta Powiatowego z dnia 29 maja br., znak: RF-0914/05/08 
komisja wnosi o przedłożenie potwierdzonej kserokopii ”Instrukcji sporządzania i obiegu 
dokumentów finansowo-księgowych” oraz „Systemu Zarządzania Jakością” – pod nazwą 
„Zakupy” – PS- 05, a także przedłożenie zgodnie z ww. procedurami ofert złożonych na 
poszczególne zakupy materiałów budowlanych i usług w roku 2007 i 2008. 
Wniosek został rozpatrzony pozytywnie. Dokumenty zostaną udostępnione do wglądu w 
siedzibie szkoły. 
 
- o przedstawienie informacji dot. kwot wydatkowanych na usługi firmy Dextel w roku 2007. 
Wniosek został rozpatrzony pozytywnie. 
 
- o przedstawienie potwierdzonej kserokopii umowy z firmą Dextel. 
Wniosek został rozpatrzony pozytywnie. 
 
 
Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki wypracowała wniosek:  
- o przedstawienie kosztów i odpłatności w internacie ZSP w Gołańczy. 
Wniosek został skierowany do Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu tut. Starostwa celem 
realizacji. 
 
Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki wypracowała stanowisko:  
- aby utrzymać na niezmiennym poziomie, a w miarę możliwości zwiększyć, wydatki 
przeznaczone na zabytki. 
Zarząd pozytywnie ustosunkował się do w/w stanowiska. 
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Komisja Finansów, Obszarów Wiejskich i Strategii Rozwoju Powiatu: 
Radny J. Sulikowski zawnioskował o wykreślenie z uzasadnienia do projektu uchwały  
w sprawie przekazania Gminie Damasławek szkół ponadgimnazjalnych wchodzących w skład 
Zespołu Szkół Powszechnych im. Pierwszych Piastów w Damasławku, zapisu dotyczącego 
zmniejszenia dofinansowania zadań oświatowych z budżetu Powiatu. 
Zarząd pozytywnie ustosunkował się do w/w wniosku. 
 
 
Ad 7 
Następne posiedzenie Zarządu ustalono na dzień 26 czerwca 2008 roku o godz. 8.00 
 
Ad 8 
Wobec wyczerpania porządku obrad posiedzenie Zarządu zakończono. 
 
 
 

Protokołowała 
         ______________ 
            /K. Basiura/  
 
 

         Starosta 
 
 
 ___________________ 

               /Michał Piechocki/ 
 
 
                                Wicestarosta  
 
                                                       ___________________  
                                                             /Tomasz Kranc/  
   
 
 
        Andrzej Bielecki                ___________________  

 
        Wiesław Ewertowski         ___________________ 

 
 
 
 
 
 

 


